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Universal Cutting Systems 

.ATOM FlashCut Master

全新的通用型震動刀切割機能夠適用於切割皮革和合成材料。

FlashCut Master的高質量丶低噪音和極佳的技術含量使其成為ATOM震動刀系列功能

最廣泛的型號之一。得益於2個切割頭的高精度丶高可靠性和高運行速度，該機器能夠為

皮革或合成材料提供最大的產量和高生產率。

The brand-new universal vibrating knife cutting machine is suitable for cutting leather and 
synthetic materials.
The FlashCut Master stands out as one of the most versatile models in the ATOM vibrating 
knife series, thanks to its high quality, low noise, and outstanding technical features.
With two cutting heads offering high precision, reliability, and operating speed, the machine 
delivers maximum output and high productivity for both leather and synthetic materials.

技術參數Technical Parameter 

型號 真空系統
Model I Vacuum 

FlashCut Master I Multisector 

功率 氣壓
Consumption Air Tools 

20Kw 9bar - 1500lt/min 

工作範圍
Working Area 

2100 x 850 mm 

機器尺寸 機器重量
Size (LxWxH) I Weight 

2778 x 3650 x 2253 mm I 2800 kgs 

米產品規格以賓物為準，若有任何變更恕不另行通知。




